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تقدیر دبیر نمایشگاه جهاد عرب 
خوزستان از مدیرکل فرهنگ و 

ارشاد اسلامی خوزستان

از  خوزستان  عرب  جهاد  نمایشگاه  دبیر 
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان در 
"نمایشگاه مستند  برگزاری  در  جهت همراهی 
جهاد عشایر عرب خوزستان" تقدیر کرد. دبیر 
نمایشگاه جهاد عرب خوزستان از حجت الاسلام 
و  فرهنگ  مدیرکل  کج،  کلاه  رضا  والمسلمین 
همراهی،  پاس  به  خوزستان،  اسلامی  ارشاد 
خوب  برگزاری  در جهت  پشتیبانی  و  همیاری 
"نمایشگاه مستند جهاد عشایر عرب  و موفق 
خوزستان" با اهدای لوح، تقدیر و تشکر کرد. 
نمایشگاه مستند جهاد عشایر عرب خوزستان با 
حضور مسئولان فرهنگی و سیاسی خوزستان و با 
سخنرانی دریابان علی شمخانی مشاور سیاسی 
مقام معظم رهبری و پیام آیت الله سیدابراهیم 
رییسی رئیس جمهور و محمدباقر قالیباف رئیس 
مجلس شورای اسلامی در محل نمایشگاه بین 
المللی اهواز گشایش یافت. در این نمایشگاه 
۱۰۰ تابلو مستند از مبارزات و جهاد عشایر عرب 
خوزستان علیه متجاوزان انگلیسی در سال ۱۲۹۳ 
هجری شمسی مطابق با ۱۹۱۴ میلادی به همراه 
نبرد  این  جغرافیایی  وضعیت  از  ماکت  چند 
قهرمانانه در غرب خوزستان و در منطقه دشت 
نمایشگاه  این  بود.  درآمده  نمایش  به  آزادگان 
به مدت پنج روز با هدف تبیین روایت ماندگار 
از حماسه، مقاومت و شجاعت و ایثار عشایر 
از  انگلیسی  عرب خوزستان علیه استعمارگران 
ساعت ۱۸ تا ۲۲ برپا و بیش از ۱۲۰هزار نفر از 
مردم خوزستان از این نمایشگاه بازدید و عکس 
یادگاری گرفتند. در جریان جهاد عشایر عرب 
خوزستان که با فتاوای مراجع عالیقدر شیعه به 
خصوص مرحوم آیت الله العظمی سید کاظم 
طباطبایی یزدی شکل گرفت حدود ۷۰۰نفر از 
عشایر شجاع عرب خوزستان به شهادت رسیدند 
و انگلیسی های استعمارگر طعم تلخ شکست را 
چشیدند. این مبارزه قهرآمیز و مقدس که به 
مدت پنج ماه طول کشید یک بار دیگر غیرت 
وحشیانه  تهاجم  مقابل  در  ایران  ملت  دینی 
این  در  کشید.  جهانیان  رخ  به  را  بیگانگان 
عرب  عشایر  جهاد  کتاب حماسه  از  نمایشگاه 
خوزستان که توسط عبدالله طرفاوی پس از ۳ 
دهه تحقیق و بررسی اسناد باقی مانده در وزارت 
امور خارجه انگلیس به رشته نگارش درآمده و 
تمبر یادبود این حماسه بزرگ نیز رونمایی شد. 
جهاد  این  به  تاسی  به  عرب خوزستان  عشایر 
مقدس در جریان هشت دفاع مقدس و تجاوز 
نظامی رژیم بعثی عراق، درس فراموش نشدنی 
به متجاوزان بعثی دادند و با تقدیم ۱۲هزار شهید 
و دهها هزار مجروح برگی افتخار آمیز و زرین در 

تاریخ انقلاب اسلامی به یادگار گذاشتند.

یزدیها دردهه امامت و 
ولایت۲۰۰جشن برگزار می کنند

یزد- صادقی مقدم- رییس سازمان فرهنگی 
برگزاری  از  یزد  شهرداری  وورزشی  ،اجتماعی 
۲۰۰جشن مردمی به مناسبت گرامیداشت دهه 
امامت وولایت در یزدخبر داد. حجت الاسلام 
تاکید  با  خبری   نشستی  در  صداقت  مجتبی 
گفت:  جشنها  کردن  برگزار  مردمی  برضرورت 
مسکونی  منازل  در  برسر  پرچم  نصب  جهت 
تاکنون ۲۰ هزار نفر ثبت نام شده اند و بقیه 
تشکیل  با  افزود  وی  رزرو هستند.  متقاضیان 
ستاد مبشر غدیر پویشی تحت عنوان " من مبشر 
غدیرم" راه انداختیم وجوایزی در نظر گرفته شده 
است که ۵ کمک هزینه ۵ میلیون تومانی و۴ 
برای  ترتیب  به  تومانی  هزینه ۳میلیون  کمک 
سفر به کربلا معلی و مشهد مقدس ازجمله این 
جوایز ست. صداقت ادامه داد جشنها از هشتم 
تیر ماه آغاز می شود و برگزاری جشن ازدواج در 
باغ دولت آباد یزد، دور همی عیدانه غدیر در 
پارک آزادگان، برپایی جشن بچه های بابا حیدر 
درمیدان امیرچقماق، جشن سادات در امامزاده 
سید صحرا وجشن منطقه ای پارک فهادان را 
در قلعه خیرآباد خواهیم داشت. وی برگزاری 
اسلام"  مسیح  عنوان"  با  کتابخوانی  مسابقه 
شب شعر و خطبه خوانی غدیر، اجرای سرود 
و تئاتر خیابانی، اختتامیه المپیاد ورزشی محلات 
یزد همچنین اجتماع بزرگ پهلوانان زورخانه در 
حسینیه صاحب الزمان محمود آباد را از دیگر 
برنامه های دهه امامت و ولایت دریزد ذکر کرد.

نخستین گردهمایی مدیران روابط 
عمومی دستگاه های اجرایی و 

خدماتی استان اصفهان با محوریت 
مدیریت مصرف آب برگزار شد 

اصفهان  استان  آبفای  مدیرعامل  حضور  با 
الملل  بین  امور  و  عمومی  روابط  مدیرکل  و 
استانداری، و جمعی از مدیران روابط عمومی 
سازمان چها و ادارات استان اصفهان  نخستین 
گردهمایی مدیران روابط عمومی دستگاه های 
اجرایی و خدماتی استان با محوریت مدیریت 
مصرف آب برگزار شد.   در این گردهمایی مدیر 
عامل آبفای استان اصفهان با بیان اینکه یکی از 
مهمترین دغدغه های استان موضوع آب است 
اعلام کرد: از همه فعالان در روابط عمومی های 
دستگاه های اجرایی و خدماتی استان انتظار می 
رود با ارائه ایده ها و راهکارهای جدید با موضوع 
بهره وری بهتر از آب در راستای تامین پایدار آب 
شرب مردم در شهرها و روستاها، شرکت آبفای 

استان را یاری کنند. 
آبفای  اکبریان خاطر نشان ساخت:  حسین 
استان اصفهان با تعامل با سایر دستگاه ها و 
نخبگان جامعه،  و ظرفیت  نظر  از  استفاده  با 
در نظر دارد زمینه های مدیریت بهینه تقاضا و 

مصرف آب را عملیاتی کند. 
وی اعلام کرد: استان اصفهان کمترین میزان 
خود  به  را  کشور  در  خانگی  شرب  آب  سرانه 
اختصاص داده که بیانگر این است که اصفهانی 
ها به خوبی قدر آب را می دانند این درحالیست 
که اصفهان دارای کمترین میزان پرت آب در 
کشور می باشد اما مدیریت بهینه آب همچنان 

باید مد نظر قرار گیرد. 
اکبریان تصریح کرد: آبفای استان اصفهان با 
بهره مندی از سیستم تله متری و تجهیزات نوین 
در مدیریت تاسیسات آبرسانی توانسته در امر 
تامین و توزیع آب در سطح شهرها و روستاهای 

استان موفق عمل نماید. 
وی به موضوع نذر آب در اصفهان اشاره کرد 
و گفت: در حال حاضر آب شرب ۳۵۰ روستا 
در استان اصفهان از طریق آبرسانی سیار تامین 
می شود این درحالیست که با انعقاد قرار داد 
همکاری با بسیج سازندگی در قالب طرح جهاد 
کردن  اجرایی  حال  در  روستاها،  به  آبرسانی 
عملیات آبرسانی پایدار به این روستاها هستیم، 
همچنین در تلاشیم با همکاری خیرین، زمینه 
ویژه  به  محروم  مناطق  شرب  آب  تامین  های 

روستاها را به صورت پایدار تامین کنیم. 
بین  امور  و  عمومی  روابط  مدیرکل  درادامه 
الملل استانداری با بیان اینکه یکی از مهم ترین 
موضوعات استان مسئله آب است عنوان کرد: 
همه فعالان درعرصه اطلاع رسانی و اطلاع یابی 
در سطح استان باید مطالبه گری در سطح ملی را 
برای موضوعات مختلف در دستور کار قرار دهند 

که مهمترین آنها مسئله آب است. 
روابط  و  ها  رسانه  نقش  به  شمس  مجید 
عمومی ها در مطالبه گری اشاره کرد و اظهار 
داشت: اصحاب رسانه و روابط عمومی ها می 
توانند با همکاری و تعامل با یکدیگر مطالبه گری 
دراصفهان را برای حل مسائل مختلف در سطح 

ملی بیان کنند. 
و  اجرایی  کرد: همه دستگاه های  تاکید  وی 
خدماتی استان موظف به رعایت مصرف بهینه 
آب می باشند و باید آبفای استان اصفهان را در 
گذر ازتابستان یاری کنند چرا که امروز مصرف 
نهاد  و  ها  دستگاه  همه  ماموریت  آب،  بهینه 
ها می باشد.  در ادامه معاون توسعه و بهره 
برداری آب آبفای استان اصفهان با بیان اینکه 
برای تامین پایدار آب شرب مردم در سطح استان 
باید مصرف بهینه همچنان ادامه داشته باشد 
خاطرنشان ساخت: قدمت تاسیسات آبرسانی 
اصفهان بزرگ مربوط به ۵۰ سال گذشته است 
که نهایت ظرفیت انتقال آب از این سامانه حدود 
۱۱ متر مکعب در ثانیه است درحالیکه هم اکنون 
متر  اصفهان ۱6  در  آب شرب  تقاضای  میزان 
بنابراین برای تامین  مکعب درثانیه می باشد، 
پایدار آب شرب در شهر ها و روستاهای استان 

باید مدیریت مصرف آب همواره رعایت شود. 
شرب  آب  اقتصادی  ارزش  به  صالح  محسن 
هزینه  اکنون سهم  هم  کرد:  اعلام  و  پرداخت 
هر فرد در طول ماه در سبد هزینه خانوار برای 
تومان  و6۰۰  هزار  آب شرب حدود ۳  پرداخت 
است در حالیکه ارزش اقتصادی آب و قیمت 

تمام شده آن بسیار بیشتر از این هاست. 

برگزاری  حاشیه  در  هاشمی  مصطفی  سید 
کوچک  صنایع  المللی  بین  نمایشگاه  هجدهمین 
معاون  نشست  در  چین  گوانگجو  در  متوسط  و 
وزیر صمت و مدیر عامل سازمان صنایع کوچک 
و شهرکهای صنعتی ایران با معاون وزیر صنعت و 
فناوری چین افزود: ایجاد شهرک صنعتی مشترک 
باهدف تسهیل در جذب سرمایه گذاران کشور چین، 
و  فناوری  انتقال  برای  مناسب  بستر  کردن  فراهم 
ارتقای همکاریهای اقتصادی و تجاری و قدرت رقابت 
پذیر صنایع کوچک و متوسط دو کشور مورد توجه 
برای جذب  کامل  آمادگی  بر  ادامه  در  وی  است. 
سرمایه گذاران کشور چین در ایجاد شهرک انرژی 
های تجدید پذیر در استان فارس تاکید کرد و گفت: 
در این زمینه و با توجه به ویژگی های جغرافیایی و 
زاویه مناسب تابش خورشید، احداث شهرک های 
تخصصی انرژی تجدید پذیر در برنامه شرکت شهرک 
های صنعتی فارس قرارگرفته و برخی نقاط در استان 
نیز مشخص شده است که در مراحل مطالعاتی، 

جانمایی وامکان سنجی قراردارد.
فارس  صنعتی  شهرکهای  شرکت  عامل  مدیر 
افزود: آماده همکاری با سرمایه گذاران چینی برای 
اختصاص بخش هایی از ظرفیت های خالی شهرک 
زمینه  این  در  نیز  فارس  استان  در  صنعتی  های 
از  استفاده  بر  تاکید  با  ادامه  هستیم. هاشمی در 
ظرفیت های صنایع چین برای رفع نیازهای فناورانه 

واحدهای صنعتی گفت:
در این زمینه در چارچوب همکاری مشترک که در 
سطح ملی توسط سازمان صنایع کوچک و شهرکهای 
صنعتی ایران تدوین می شود، اقدام خواهیم کرد 
در  رویداد  این  جانبی  جلسات  در  آن  بر  علاوه  و 
خصوص تبادل دفتر نمایندگی بین شرکت شهرکهای 
صنعتی فارس و دفتر صنایع کوچک و متوسط استان 

گواندونگ مذاکره شد.
در  فارس  صنعتی  شهرکهای  شرکت  مدیرعامل 
ادامه با اشاره به برگزاری هجدهمین دوره نمایشگاه 
بین المللی صنایع کوچک و متوسط چین از اعزام 
صنعتی  های  شهرک  در  مستقر  صنعتی  فعالان 
کشور با محوریت شرکت شهرکهای صنعتی فارس به 

عنوان استان معین به این نمایشگاه خبر داد و گفت: 
در این نمایشگاه، پاویون سازمان صنایع کوچک و 

شهرک های صنعتی ایران نیز برپاشده است.
فعال   ۲6 اینکه  بیان  با  هاشمی  مصطفی  سید 
صنعتی از سراسر کشور به این نمایشگاه اعزام شده 
فارس  صنعتی  های  شهرک  شرکت  گفت:  است 
این  بعنوان استان معین کشور نقش محوری در 

اعزام ایفاکرده است.
وی با اشاره به حمایت یارانه ای سازمان صنایع 

های  شرکت  و  ایران  صنعتی  شهرکهای  و  کوچک 
واحدهای  اعزام  از  صنعتی  های  شهرک  استانی 
صنعتی و تولیدی به این نمایشگاه افزود: بیشترین 
واحد صنعتی و تولیدی اعزام شده با تعداد ۸ واحد 
صنعتی بصورت اعزام به نمایشگاه و ۴ واحد نیز با 
ارسال و عرضه محصولات، در قنمایشگاه مربوط به 

استان فارس است.
پاویون  نمایشگاه  این  در  کرد:  اضافه  هاشمی 
سازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی ایران 

متوسط  و  کوچک  صنعتی  بنگاه های  حضور  با 
کشورمان، برپا شده است.

مدیر عامل شرکت شهرکهای صنعتی فارس اضافه 
کرد: هجدهمین نمایشگاه بین المللی صنایع کوچک 
و متوسط چین )CISMEF( از 6 تیرماه در گوانجو – 

چین آغاز شده و به مدت ۴ روز ادامه دارد.
وی افزود: این نمایشگاه به عنوان بزرگترین رویداد 
جهانی در حوزه صنایع کوچک و متوسط شناخته 

می شود

در حاشیه برگزاری هجدهمین نمایشگاه بین المللی صنایع کوچک و متوسط در گوانگجو چین صورت گرفت

پیشنهاد ایجاد شهرک صنعتی تخصصی مشترک با چین در فارس
بتسابه سلیمان زاده : مدیر عامل شرکت شهرکهای صنعتی فارس، ایجاد شهرک صنعتی تخصصی و مشترک با چین در فارس را به عنوان یکی 
از زمینه های گسترش همکاری های اقتصادی دوجانبه با کشور چین برشمرد و گفت: با توجه به ظرفیت ها وتوانمندی های موجود در استان 

فارس، امکان سرمایه گذاری در شهرک های صنعتی تخصصی به صورت مشترک با طرف های ایرانی وجود دارد.
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معاون میراث فرهنگی اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان مرکزی بناهای تاریخ خانه 
عظیم نژاد واقع در بافت تاریخی اراک و موزه قلعه حاج وکیل مرمت شدند. حسین محمودی در ادامه افزود: 
بنای تاریخی خانه عظیم نژاد مربوط به اواخر دوره قاجار و اوایل دوره پهلوی است و در تاریخ ۲۵ خرداد ۱۳۹۰ به 
شماره ۳۰۱۰۵ در فهرست آثار ملی کشور به ثبت رسیده است و به تملک اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی قرار گرفت. معاون میراث فرهنگی اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان 
مرکزی افزود: در عملیات مرمتی انجام شده بنای خانه عظیم نژاد، بامسازی و مرمت بام، مرمت جداره های 
داخلی و جداره های خارجی، کف سازی و نصب درب های چوبی با اعتباری بالغ بر ۴۸۸ میلیون ریال انجام 
شد. مرزبان با اشاره به اینکه این بنای تاریخی در گذر سپهداری بازار تاریخی اراک و در کنار خانه قنبری واقع 
شده است افزود: بعد از اتمام مرمت این بنای تاریخی برای علاقه مندان به تحصیل در هنرستان صنایع دستی 

آمادهو تجهیز خواهد شد. او گفت: خانه تاریخی عظیم نژاد از سبک و معماری درون گرایی ایرانی پیروی کرده 
و شامل یک حیاط مرکزی و فضاهای مسکونی و دو طبقه در اطراف است. معاون میراث فرهنگی اداره کل 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان مرکزی با اشاره به مرمت بنای تاریخی قلعه حاج وکیل گفت: 
در این فصل از مرمت قلعه و موزه حاج وکیل تمامی دربهای ورودی و اتاقها با اعتباری بالغ بر ۵۰۰ میلیون 
ریال مرمت و رنگ آمیزی شد.  موزه صنایع دستی و هنرهای سنتی استان مرکزی، تعداد ۲۵۰ اثر شاخص از 
صنایع دستی هنرمندان استان مرکزی شامل فرش دستباف، گلیم، آثار قلمزنی، آثار چوبی، تابلو فرش و تابلو 
خطاطی را در خود جای داده است. پنج اثر موجود در موزه شامل کمانچه، گیوه، قیچک، سه تار و تذهیب 
دارای مهر اصالت جهانی هستند که در معرض دید علاقمندان قرار گرفته اند. قلعه حاج وکیل مربوط به دوره 

قاجار در شهر اراک است که به  عنوان یکی از آثار ملی ایران به ثبت رسیده است.

بناهای تاریخی خانه عظیم نژاد و قلعه وکیل در  اراک مرمت شد

شهردار تبریز:
همایش بین المللی سرمایه گذاری تبریز ۲۰۲۳ برای نیم قرن آینده موثر خواهد بود

تبریز - فلاح: شهردار تبریز گفت: برگزاری هرچه با شکوه همایش بین المللی فرصت های سرمایه گذاری تبریز ۲۰۲۳ علاوه بر جذب 
سرمایه گذار می تواند باعث جهش توسعه این شهر در نیم قرن آینده شود.

این مقام مسوول در جلسه شورای عالی سرمایه گذاری تبریز اظهار کرد: نگاه ما به همایش بین المللی فرصت های سرمایه 
گذاری تبریز ۲۰۲۳ صرفا اقتصادی نیست چرا که این همایش در حوزه های مختلف، منجر به رشد قابل توجه و جهش در 
مسیر توسعه مدیریت شهری خواهد شد. وی با بیان اینکه حجم کاری زیادی در خصوص همایش وجود دارد و باید در 
مدت زمان باقیمانده، برنامه ریزی ها و اقدامات شتاب گیرد، تصریح کرد: تمامی تلاش مدیریت شهری برگزاری باشکوه این 
همایش در شان و منزلت شهر تبریز است. شهردار تبریز با اشاره به اینکه این همایش با حضور میهمانان و سرمایه گذاران 
خارجی و داخلی برگزار می شود، افزود: تمرکز مدیریت شهری در خصوص این همایش جذب حداکثری سرمایه گذاری ایرانیان 
خارج  از کشور است. وی خاطرنشان کرد: تبریز ظرفیت های سرمایه گذاری متعددی دارد و مدیران ملزم هستند به فراخور حوزه 
کاری خود، بسته های سرمایه گذاری را با دقت هرچه تمام تدوین و ارائه کنند. وی در ارتباط با اسپانسرهای همایش، خاطرنشان کرد: 
مذاکراتی با یکی از بانک های مطرح کشور انجام شده تا در برگزاری این همایش بین المللی مشارکت داشته باشد. وی اظهار کرد: نمایشگاه و غرفه هایی نیز 
همزمان با برگزاری همایش بر پا می شود تا برندهای معروف تبریز در حوزه های مختلفی همچون فرش و کفش، صنایع غذایی و... به میهمانان معرفی شود.

دو فوریت لایحه شهرداری تبریز مبنی بر تجویز انتشار اوراق مشارکت مالی اسلامی به مبلغ ۱۰ هزار میلیارد ریال جهت خرید ۱۵۰ دستگاه اتوبوس به تصویب 
شورای اسلامی شهر تبریز رسید. شهردار تبریز همچنین در یکصد و چهل و دومین جلسه شورای شهر تبریز اظهار کرد: یکی از موضوعاتی که با پیگیری شورای 

اسلامی شهر تبریز میسر شد این بود که توانستیم اتوبوس هایی از بخش خصوصی خریداری کنیم.
این مقام مسوول شهری افزود: در سال گذشته تعداد ۱۰۰ دستگاه از طریق شرکت خصوصی و همچنین ۳۰ دستگاه از ۸۰ دستگاه اتوبوسی که تعهدات 
دولتی بودیم توانستیم بگیریم. وی همچنین با اشاره به دستگاه های بازسازی شده و خریداری شده از دیگر ارگان ها مجموع دستگاه های اضافه شده به ناوگان 
اتوبوسرانی در سال جدید را ۲۳۰ دستگاه اتوبوس اعلام کرد. وی در ادامه گفت: امیدواریم بتوانیم به تعهد خود مبنی بر خرید ۵۰۰ دستگاه اتوبوس در این دوره 
عمل کنیم. وی در همین خصوص افزود: پیشنهاد ما این است که ۱۵۰ دستگاه نیز در سال جاری از طریق روش اوراق مشارکت اسلامی خریداری کنیم و برای 

عمل به این مهم باید مجوزی برای انتشار اوراق جهت تامین مالی اتوبوس ها تهیه شود.
در ادامه با پیشنهاد شهردار تبریز جهت انتشار اوراق مشارکت مالی برای خرید ۱۵۰ دستگاه اتوبوس با قید دو فوریت اعلام وصول شد.

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان البرز گفت: 
امسال برنامه خاموشی برق در البرز نداریم

حسن کریمی  در نشست مطبوعاتی اظهار کرد: پیک بار ۱۴۰۱ را گذراندیم و توانستم سال ۱۴۰۱ را بدون خاموشی پشت سر بگذارانیم. 
وی بیان کرد: در استان البرز وجود برق برای  فعالیت ها حکم پایه و زیر ساخت را دارد.

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان البرز تصریح کرد: در مجموعه شرکت توزیع برق استان، تلاش های زیادی برای گذر 
موفق از پیک تابستان ۱۴۰۱ و به مدار آمدن نیروگاه های جدید صورت گرفت.

وی خاطرنشان کرد: در بخش برق صنعت، اداری و خانگی و به مدار آمدن صنایع و ادارات و بخش تجاری و کشاورزی 
برنامه هایی تدوین شده است.

وی خاطرنشان کرد: در بخش صنعت مقرر شد در هفته یک صنعت یک روز از ساعت ۱۱ تا ۲۳ برنامه مدیریت مصرف برق 
را خواهد داشت و در این رابطه با اتاق بازرگانی و شهرک های  صنعتی هماهنگی لازم صورت گرفته است. 

کریمی در خصوص مدیریت مصرف برق در حوزه کشاورزی، گفت: در حوزه کشاورزی  از ۲۴ ساعت ۵ ساعت قطعی برق داریم 
و در بقیه ساعات روز هم برق رایگان در اختیار آنها قرار می گیرد.

برق چندین اداره استان البرز به دلیل مصرف زیاد قطع شد
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان البرز با بیان اینکه در تابستان پیش رو برنامه خاموشی برق در استان البرز نداریم، گفت:  برنامه های تدوین شده 

در مرکز پایش انرژی حتی ایام تعطیل رصد می شود. و تا پاسی از شب در مرکز پایش لحظه به لحظه بخش صنعت، کشاورزی و اداری رصد می شود.
وی با بیان اینکه در بخش صنعت مدیریت مصرف برق انجام و منظم شده است، اظهار کرد: ولی در بخش برق اداری به دلیل مصرف زیاد از برق برخی از 
مشترکان از مدار خارج می شود. کریمی با بیان اینکه تامین برق اتوبان، پل ها و پارک ها برعهده اداره راهداری و شرکت آزاد راه ها است، افزود: اما از دیدگاه 

مردم شرکت توزیع برق وظیفه تامین برق بخش های یادشده را دارد، به همین جهت از سوی شرکت توزیع برق استان رصد می شود.
وی با بیان اینکه در بخش سرقت پست و کابل برق آمار افزایشی مواجه هستیم، گفت: این امر نیازمند روشنگری و  آگاهی بخشی به جامعه است، چراکه 

تامین سریع آن کار دشواری است و بخش فلزات هزینه بالایی دارد.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان البرز در خصوص آسیبی که سیل اخیر به بخش هایی از شبکه برق جاده کرج_چالوس وارد کرد، متذکر شد: در 
جهت کمک به آب منطقه ای استان و همچنین به منظور به مدار آمدن بخش هایی که دچار وقفه شده بود تلاش شبانه روزی انجام شد و در کوتاه ترین زمان 

ممکن در روستاهای  چالوس خاموشی  داشتیم.

مدیرکل راه و شهرسازی آذربایجان شرقی اعلام کرد

تبریز - فلاح: مدیرکل راه و شهرسازی استان آذربایجان شرقی 
گفت: سیاست طرح تشویقی در بافت فرسوده شهری تبریز با 
استقبال خوب شهروندان همراه بوده است که باید در این مسیر 

برنامه ریزی ویژه ای به عمل آید.
امیر بخشی زاده، مدیرکل راه و شهرسازی آذربایجان شرقی در 
امور  معاون  ذاکری  با حضور  بازآفرینی شهری  چهارمین جلسه 
عمرانی استانداری، اشتری مدیرکل محیط زیست استان و جمعی 
دیگر از مسوولان با اعلام این خبر، اظهار کرد: بایستی حمایت های 
بیشتری در بافت های فرسوده صورت گیرد تا شهروندان بتوانند از 

خدمات لازم برای بازسازی چنین بافت هایی برخوردار باشند. 
وی ضمن تاکید بر تلاش بیشتر بازآفرینی شهری اضافه کرد: 
با نوسازی شهر و ساخت مسکن در بافت داخل شهر اهتمام بر 
این است که روشهای مختلف برای شروع وجود داشته و اقداماتی 

صورت گیرد. بخشی زاده افزود: مشوق های صدور پروانه ساختمانی 
با استقبال خوب شهروندان همراه بوده  در بافت فرسوده تبریز 
است و تداوم این سیاست باید مد نظر و جزو اولویت های مدیران 

شهرداری باشد و در این مسیر برنامه ریزی ویژه ای به عمل آید.
مدیرکل راه و شهرسازی استان آذربایجان شرقی همچنین گفت: 
متعاقب پیشرفت خوب از نظر بافت بازآفرینی شهری و پیرو برکات 
سفر وزیر راه و شهرسازی به استان، و نیز بدنبال پیگیری پروانه 
های ثبتی در شهرداری، توانستیم از رتبه ۱۹ به رتبه ۴ کشوری ارتقاء 
پیدا کنیم.بخشی زاده افزود: در حال حاضر ۱۳ هزار و ۸۰۰ واحد 
بافت فرسوده در کشور وجود دارد که انتظار می رود تا بیش از ۳۰ 

هزار واحد، افزایش یابد.
رئیس اداره بازآفرینی اداره کل راه و شهرسازی آذربایجان شرقی 
نیز در این نشست، با اشاره به اینکه طبق سیاستهای دولت با 

ورود به بحث زیرساختها در بافت فرسوده، لازم است با پرداخت 
تسهیلات بصورت بانکی، سرعت واگذاری ها با شتاب بیشتری انجام 

گردد تا نتایج آنی و آتی مورد انتظار، حاصل شود.
افزود: محلاتی که بسته تشویقی و تحقیقاتی توسط  فرقانی، 
این بسته تشویقی می  تعلق گرفته و شامل  آنها  به  شهرداریها 
شوند بایستی به فوریت اعلام وضعیت نمایند تا مشمول یک سوم 

خدمات سرانه در این محلات شوند.
وی خاطرنشان کرد: متاسفانه تاکنون این محلات مشخص نشده 
و در عین حال نیز شهرداری های تبریز، مرند، عجب شیر و میانه  
پیشنهاداتی که ارائه داده اند، مستلزم این است با فوریت در قالب 

ماده ۵ مصوب شود. 
فرقانی افزود: مطابق آخرین آمار ارائه بافت فرسوده قابل افتتاح، 
در حال حاضر ۳۴6۰ هزار بافت فرسوده در حال ساخت است که 
۵۲ درصد آن از بیش از ۹۵ درصد پیشرفت فیزیکی برخوردار بوده 
و 6۰ درصد آن نیز بالای ۹۰ درصد و ۲۸ درصد بین ۵۰ تا ۹۰ درصد 

و ۱۱ درصد با ۵۰ درصد پیشرفت فیزیکی شروع شده است.
وی گفت: در سطح استان آذربایجان شرقی تا به امروز ۱۳ هزار 
و ۸۰۰ واحد پروانه صادر شده است که به مرور زمان به این آمار 

اضافه خواهد شد.
وی تصریح کرد: با وجود بافت فرسوده در استان، اگر بصورت 
کروکی وارد شویم با تاثیرگذاری بیشتری که هم از بسته تشویقی 
به راحتی استفاده کنیم و هم در صورت تصویب در راستای طرح 

نهضت ملی مسکن، پیش خواهیم رفت.
لازم به ذکر است در پایان این نشست،  ضمن ارائه گزارش در 
خصوص اهمیت بافت فرسوده برای توسعه طرح نهضت مسکن 
با توجه به برنامه های دولت توسط اداره کل راه و شهرسازی و 
ارائه گزارش مربوط به اجرائی نمودن مصوبات بسته تشویقی ۱۹ 
بندی کالبدی برای نوسازی بافتهای فرسوده و اعلام گزارش اقدامات 
ساماندهی بازآفرینی شهری در ۱۰ هکتاری شهرک جوانان و ... 

تصمیمات مقتضی و نهایی اتخاذ شد.

ح تشویقی در بافت فرسوده شهری تبریز استقبال از سیاست طر


